
 

 
Generalforsamling 2022 
Referat fra ordinær generalforsamling i Godthåb Trim. 
Tirsdag den 15. februar kl. 19:00 i klublokalet i Ridemandsmølle 
 
Deltagerantal: 20 
 
Dagsorden: 
1. Valg af dirigent 
 Henrik Højlund Larsen. 
 
2. Valg af referent 
 Lena Højlund Larsen. 
 
3. Formandens beretning for 2021 
 Poul Erik Daasbjerg aflægger beretning, som er vedlagt. 

Godkendes. 
  
4. Regnskab for 2021 
 Kasserer Tina fremlægger, på vegne af HC, regnskab, som er vedlagt. 

Godkendes. 
 

5. Indkomne forslag 
 Der er ingen indkomne forslag. 
 
6. Valg ifølge vedtægter 

På valg er: 
2 bestyrelsesmedlemmer: 
Poul Erik Daasbjerg, modtager genvalg. 
Hanne Kræfting, modtager ikke genvalg 

                        2 suppleanter: 
Tina Rasmussen (modtager genvalg) 
Annette Krusborg (modtager genvalg) 
1 revisor: 
Lasse Christiansen, modtager genvalg 
1 revisorsuppleant: 
Jesper Koldsø (modtager genvalg) 

   
Følgende opstilles og vælges: 
 Poul Erik Daasbjerg 
 Lisa Gade 
   Tina Rasmussen, 1. suppleant 
 Anette Krusborg, 2. suppleant 
 Lasse Christiansen, revisor 
 Jesper Koldsø, revisorsuppleant 
 
 



 
 
 
 
7. Orientering om forhøjelse af kontingent: 
Formanden orienterede om, at Bestyrelsen overvejer en stigning i kontingentet fra 200,- til 300,- pr. 
person. 
Generalforsamlingen gav input til, at det er vigtigt at bruge af de likvide midler (aktiver), så de 
kommer ud at arbejde – særligt nu, hvor der ikke skal være så mange penge til rådighed til 
byfestarrangementet. Godthåb Trim har nemlig meddelt Samrådet, at vi kun ønsker at arrangere løb 
og frokost i forlængelse af dette, og derved bliver byfesten ikke så økonomisk tung en post (risiko) 
som tidligere.  
Måske kan stigningen gøres i to step, så det ikke skræmmer nye fra at blive medlemmer. 
Der var ros til bestyrelsen for det gode arbejde i byen.                         
 
8. Eventuelt: 
Poul T. er skadet og kan ikke løbe, og vil gerne stå for et motionscykelhold, der kan cykle ca. 10 km på 
samme tidspunkt, som løbeholdene træner. 
 
Per informerede om, at app’en ”Min forening” nu anvendes i Godthåb Trim, og alle medlemmer får 
en invitation via en mail til at aktivere app’en. Den skal først downloades til mobiltelefonen via Google 
Play (Android) eller App Store (iPhone/iPad). 
 
Generalforsamlingen drøftede, hvordan vi kan reklamere bedst for foreningen for at få den bedste 
effekt (nye medlemmer).  
Poul T. informerede om, at Samrådet og Borgerforeningen laver en samlemappe til nyindflyttere (de 
seneste 2 år) og inviterer til fællesspisning den 4. maj, hvor foreninger kan komme og fortælle om 
foreningernes aktiviteter. 
 
Andre forslag kunne være:  

• Tag gerne en bekendt med til løb.  
• Give 5 stk. foldere til hvert medlem, der skal give dem videre til relevante. 

 
Hanne takkes for en engageret indsats i Bestyrelsen. Vi håber at kunne gøre brug af hendes fantastiske hjælp 
og erfaring fremadrettet. 
 
 
 
 
 
 
 


